
 
 
Wognum, 9 november 2023 
 
 
 
Geachte dames en heren, 
 
Op 2 november j.l. kregen wij van gemeenteraadslid Tom Beerepoot een vraag over de 
mening c.q. advies van de Dorpsraad Wognum over het raadsvoorstel over het “Plan 
Appelschenkbos” m.b.t. huisvesting van buitenlandse werknemers. 
In de openbare vergadering van 8 november hebben wij dit aan de orde gesteld en na afloop 
intern besproken. 
Dorpsraad Wognum is verre van enthousiast, ons advies is negatief. 
Een mooi stukje agrarisch gebied, een baken tussen de naderende stad Hoorn en het dorp 
Wognum wordt dan opgeofferd aan bebouwing. 
Mocht dit gerealiseerd worden, dan staat spoedig de weg open voor verdere bebouwing 
tussen Hoornseweg, de historische spoorlijn Hoorn-Medemblik en de Cromme Leeck. De 
verkeersintensiteit op de toch al overbelaste Hoornseweg zal verder toenemen, de 
verkeersveiligheid neemt af. 
Daarnaast zijn we altijd al van mening geweest dat het beter is buitenlandse werknemers 
daar te huisvesten, waar de werkgelegenheid is gevestigd en dat is naar onze mening meer 
in het oostelijk deel van onze gemeente. 
Heeft de gemeente Medemblik inzichtelijk hoeveel buitenlandse werknemers in de buurt 
van de dorpskern Wognum werken? 
Graag willen wij hierop op korte termijn een antwoord hierop ontvangen.  
 
Daarnaast: onze mening c.q. advies over dit plan is ons gesteld door een lid van de 
gemeenteraad, op persoonlijke titel. Wij vinden het passender als we de vraag gesteld 
zouden krijgen vanuit de griffie of de kernconsulente van de gemeente. Er is geen 
eenduidigheid in de communicatie tussen gemeente en Dorpsraad Wognum. Dit is volgens 
ons geen goede basis voor een goede en vruchtbare samenwerking. Wij zijn benieuwd 
waarom we niet vanuit die kant zijn betrokken bij de vraagstelling. 
 
Hoogachtend, 

Voorzitter Dorpsraad Wognum 
 
 
 
 


